
                 Referat møte 28.04.14 

 

Tilstede fra rådgivende referansegruppe: Åge Torsvik, Helge Hitland, Einar 

Vatne, Helge Kvam, Reidun Sæbdal, Terje Sætre, Merethe Landaas 

Fra Ungdomskontakten Salto: Marit Midtgård og Ingrid Bekkenes 

 

 Status på Salto: Flere ungdommer fra videregående skoler. Ungdommer 

fra hele distriktet, også Fedje! Fremdeles flest gutter. 2202 besøk så 

langt i år, litt flere enn i fjor. 

 

 Anne Hildegunn Færøy (regionrådet) har tatt kontakt med 

Ungdomskontakten for å informere om at det skal søkes om midler til 

kommunalt rusarbeid. Roar Hansen skal utforme søknaden. 

Ungdomskontakten er invitert til å delta på møte ang dette. 

Reidun Sæbdal tar kontakt med Anne Hildegunn Færøy ifh til dette, og 

stiller på møtet. 

 

 Naskeri: Einar Vatne mener at alle som blir tatt i nasking i Nordhordland 

skal få komme til samtaler på Ungdomskontakten Salto. Flere i 

referansegruppen stilte spørsmål om hvordan dette event skal 

gjennomføres. Det ble ikke konkludert med hvordan dette skal 

gjennomføres.  

 

Nytt styremøte mandag 2 juni kl 08.30 

 

 

 


